
KSK STYRELSEMÖTE 2021-02-15 

Närvarande: 
På Sporthallen:   Rikard Berglund, Robin Glöggler 
Via Teams: Anna Lindqvist, Gustav Lindberg, Jenny Wall, Lillemor Eriksson 
 

1) Gick igenom föregående mötesprotokoll. Jordprovet för att kunna dra el till matchuret kvarstår. 
2) EKONOMIN 

*De sista 75 000 kronorna för skidstugan från Idrottslyftet kommer att komma in förmodligen denna vecka. 
De 50 000 kronorna från kommunen får vi genom att lämna in kvitton på kostnader upp till  
50 000 kr. De återstående 11 000 kronorna från Dina försäkringar hänger lite i luften men Gustav kollar upp 
detta med Jonas Lindberg.  
* Lade budgeten för 2021 och resultatet slutar på minus- Mycket pga att lönebidraget för Lillemor sänkts 
med drygt 30 000 kr/år 
*Kontantstödet för 2021 var ökat med 40 000 kr pga att vi inte längre får tillhöra kommunens klipptåg 
eftersom vi äger vår anläggning och därför nu måste köpa tjänsten av Göransson Arena. Lillemor kollar med 
Per Brolund om vad det kommer att kosta och om kritfärg. 

3) KANSLI/FASTIGHET Lillemor jobbar fortsatt hemifrån och Sten vinterstängde Sporthallen i mellandagarna 
4) RUST FRISTÅENDE LÄNGAN  

Mattias har gjort klar ansökan till Göranssonska fonderna så Rikard skickar in den digitalt efter mötet. 
5) FOTBOLL  

Herrar Spelar inget DM i år. Tränar nu 3 ggr/v med bra närvaro. Har ställt in alla träningsmatcher i mars men 
enligt förbundet tyder allt på att man kommer att kunna dra i gång i april och att serien i år kommer att 
genomföras i sin helhet. Håller på att rusta i hallen i källaren nu och fortsätter jobba med sponsringen. Nya 
11-manna mål är beställde till en kostnad av 44700 kr och dessa beräknas komma i mars. Det blev dock ej de 
helgjutna då dessa fanns i England och krävde förskottsbetalning vilket inte kändes okej. 
Herrarna har tagit beslut att lägga en del av sina inkomster på att stötte ungdomslagen på något vis. År 2021 
får flickor 07 10 000 kr från herrarna som hjälp till det träningsläger de jobbar för att kunna genomföra. 
Ungdom  
PF12 spelar seriespel i år men Björn Steijner har flaggat för att det fattas ledare i laget och att han ensam 
inte kommer att kunna rodda det. Ser på hemsidan att det ligger fler ledare på sidan så Lillemor kollar upp 
detta med Björn. Förslag på att skicka ut i damlaget om det finns någon där som kan tänka sig att kliva in 
som ledare. Jenny och Lillemor kollar på detta.  
F07 -  fortsätter jobba för att kunna åka på träningsläger och kommer spela seriespel. 
P07 – är lite osäkert hur det blir med laget då numerären är låg men ser i dagsläget ändå ut som att man 
tänker försöka fortsätta. Hoppas på samarbete med Storvik. 
Robin ska återkoppla med Christer Setterholm nu i slutet på februari/början av mars angående 
ungdomsledaransvaret. Lillemor kollar även upp med Johanna Andersson om hon kanske kan tänka sig att 
hjälpa Christer med den posten. 
Dam Positivt att det verkar finnas intresse av att fortsätta med ett damlag på samma premisser som 2020 
och målet är att göra det. 
Övrigt GFF håller digitalt årsmöte på onsdag 17/2. Gustav deltar på detta. 24/2 har RF-SISU utbildning ang. 
digitala årsmöten och Lillemor deltar på denna. 

6) SKIDOR 
Genomförde i helgen en Covid-anpassad ungdomskanna för åldrarna 11-16 år som blev jättelyckad.  
Mötet beslutar att Kalle Wall som lägger själ och hjärta i vår skidsektion skall få köpa ut en skoteroverall som 
han kan ha när det är kallt och lämna kvittot till Lillemor. Jenny meddelar honom detta 

7) Pga Covid-19 är beslut taget om att årsmötet 210308 kl. 18.30 genomförs via Teams. Lillemor har satt in 
annons i DinLokalTidning 16:e och 23:e februari. Sätter även upp lappar på anslagstavlor och lägger ut på vår 
hemsida. Anmälan sker genom att den som vill delta skickar sin mailadress till kansli@kungsgardenssk.se så 
får man en inloggningslänk till mötet i Teams mailad tillbaka. 

8) ÖVRIGT 
Lillemor jobbar på med valberedningen inför årsmötet. 

9) Nästa möte blir årsmötet 210308 kl. 18.30 via Teams 
10) Nästa styrelsemöte 210329 kl. 18.30 via Teams     
11) Mötet avslutades 

 
                                   
                                        Vid protokollet:     Lillemor Eriksson 
 


